
Protokół Nr 34/2011 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 16 września 2011 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Ludwik Ekiert, Wicestarosta – p. Lech Brzozowski, 

członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński, p. Janusz Kwiatek, p. Waldemar Słupski, Skarbnik 

Powiatu – p. Renata Mróz, zgodnie z załączoną listą obecności oraz Kierownik Wydziału Ochrony 

Środowiska i Leśnictwa – p. Anna Mróz, p. Tomasz Korzeniowski - Powiatowy Inspektor Nadzoru 

Budowlanego i p. Iwona Kowalkowska – pracownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Nidzicy. Posiedzeniu przewodniczył Pan Starosta.  

 

Porządek obrad: 

I. Wydział Ochrony Środowiska i Leśnictwa:  

1.  Rozpatrzenie wniosków o wycinkę drzew. 

II. Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego:  

1. Sprawa budynku baszty przy ul. Murarskiej. 

III. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie : 

1. Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającego uchwałę w sprawie podziału 

środków na 2011 rok przyznanych samorządowi powiatowemu przez Państwowy Fundusz 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i 

społecznej osób niepełnosprawnych. 

IV. Wydział Finansowy:  

1. Omówienie wniosków finansowych. 

2. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

- zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2012-2026, 

- zmian w budżecie powiatu na rok 2011. 

3. Przesunięcie rat kredytu ZOZ. 

 

Ad. I. 

p. A. Mróz przedstawiła wnioski Powiatowego Zarządu Dróg o wycinkę chorych i zagrażających 

bezpieczeństwu drzew w ilości 17 sztuk w pasach drogowych przy drogach powiatowych. Zgłoszone 

zostały przez mieszkańców. Zarząd wyraził pozytywną opinię. 

Następny wniosek zawierał prośbę o wyrażenie pozytywnej opinii odnośnie wycięcia 58 szt. 

drzew przy drogach powiatowych sklasyfikowanych przez pracowników PZD. Wydano pozytywną 

opinię. 

p. A. Mróz przypomniała porozumienie z gminą Nidzica i p. …………………….. na budowę 

parkingu obok pensjonatu i Starostwa. Powiat miał udzielić pomocy rzeczowej, zapewnić połowę kostki 

na parking. 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że trzeba by zrobić kosztorys. Koszt wycięcia drzew to 4.776,12 zł. 

Drewno szacuje się na 1990,92 zł. Drzewa nie są na działce powiatowej i drewno nie będzie powiatu. 

Proponowała udzielenie pomocy finansowej dla Gminy Nidzica, a ta niech wytnie drzewa. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że miało się odbyć spotkanie w tej sprawie. Propozycja Gminy 

była taka, żeby po wyliczeniu różnicy z wycinki drzew i kwoty ze sprzedaży - ok. 2.700 zł - powiat 

kupił kostkę.  

p. A. Mróz zaznaczyła, że p. Walewska musi zrobić kosztorys. 

p. Renata Mróz uważa, że zakup kostki nastąpi w następnym roku, więc zmian w budżecie w 

bieżącym roku nie będzie. 

 

Ad. II. 

p. A. Mróz opuściła salę obrad, a dołączył Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego –                            

p. Tomasz Korzeniowski. 
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p. T. Korzeniowski podkreślił, że budynek w okresie zimowym trudno jest ogrzać ze względu na 

stare nieszczelne okna.  

Pan Starosta zaznaczył, że podwyższając czynsz, trzeba zapewnić przyzwoite warunki. Około 

10.000 zł wyniesie koszt wymiany okien. 

p. T. Korzeniowski poinformował, że ………..robił wycenę na ok. 10.000 zł, ale koszt może być 

niższy. Zmodernizowano instalację c. o., bo piec elektryczny nie dawał oczekiwanych efektów. 

Budynek przyłączony został do sieci miejskiej. Trudno jest nadal utrzymać zimą minimalną temperaturę 

w budynku. PINB nie ma możliwości starania się o środki na remont, ponieważ jest najemcą.  

p. Lech Brzozowski stwierdził, że powiat musi to zrobić i trzeba znaleźć pieniądze. Uważa, że z 

takim wnioskiem powinna wystąpić Kierownik Wydziału Geodezji.  

Zarząd był przychylny wnioskowi Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego. Skarbnik 

poszuka środków finansowych na wymianę stolarki okiennej i przedstawi propozycję zmian w budżecie 

na kolejnym posiedzeniu.  

 

p. T. Korzeniowski opuścił salę obrad, a dołączyła p. Iwona Kowalkowska – pracownik 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy. 

 

Ad. III. 

p. I. Kowalkowska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie w 

sprawie podziału środków na 2011 rok przyznanych samorządowi powiatowemu przez Państwowy 

Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i 

społecznej osób niepełnosprawnych. 

Uwag i pytań nie było. 

Zarząd poparł przedstawiony projekt uchwały. 

 

p. I. Kowalkowska opuściła salę obrad. 

 

Ad. IV. 

p. Renata Mróz przedstawiła proponowane zmiany w budżecie powiatu: 

1) Zmniejszenie wydatków w PZD o kwotę 1.591.787,39 zł z tego: 

 a) przebudowa drogi  Zakrzewo – Zalesie - Zaborowo - 968.000,00 zł (nie realizowano ze  

      względu na nieotrzymanie dofinansowania z NPPDL), 

 b) opracowanie proj. budowlanego na przebudowę dr. powiat. Nr 16270N Szemplino Czarne   

     - gr. woj. (Brzozowo Maje)   -  560,00 zł, 

 c) opracowanie projektu budowlanego na przebudowę dr. powiat. Nr 1550N Kozłowo –  

     Zaborowo – Kanigowo  odc. Zaborowo - Szymany  -  10.000,00 zł, 

 d) przebudowa drogi powiatowej Nr 1528N Bolejny – Łyna  -  443.227,39 zł, 

 e) zakup ciągnika  - 148.000,00 zł, 

 f) zakup kosiarki do trawy -  22.000,00 zł; 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że w PZD zostanie w zapasie 50.000 zł na ewentualne sytuacje 

awaryjne. 

Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 

2) Zwiększenie planu wydatków w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej na zakup 

nowego 9 – osobowego samochodu typu mikrobus w kwocie 30 tys. złotych. Środki proponuje 

przesunąć z oszczędności na inwestycjach drogowych. 

Pan Starosta dodał, że całkowity koszt samochodu to ok. 90.000 zł. Straż posiada 38-39.000 zł 

własnych środków, a od powiatu chce pozyskać 30.000 zł, kolejne 10.000 zł - od Burmistrza i ostatnie 

10.000 zł – od pozostałych trzech gmin.  

p. Robert Radzymiński wyraził zdziwienie, że Rząd nie zabezpieczy tego zakupu. 

Zarząd mając na względzie konieczność zapewnienia dojazdu na akcje Straży Pożarnej, 

jednogłośnie wyraził poparcie dla wniosku. 

3) Zwiększenie planu dochodów i wydatków o kwotę 9.076 zł w PCPR w Nidzicy. 
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Zwiększenie dochodów wynika z możliwości wykorzystania większych środków PFRON niż 

planowano przy sporządzaniu materiałów planistycznych na 2011 rok. Środki te zostaną przeznaczone 

na umowę zlecenia z inspektorem budowlanym, który dokonuje lustracji wniosków na likwidację barier 

architektonicznych, szkolenia pracowników, w związku ze zmianami w obowiązujących przepisach 

prawnych oraz zakup artykułów biurowych i pozostałych usług związanych z wykonywaniem zadań 

PFRON. 

Zarząd jednogłośnie wyraził pozytywną opinię. 
4) wniosek o przesunięcia w planie Starostwa na kwotę 3.800 zł , a mianowicie zmniejszenie składki na 

ubezpieczenie mienia, a zwiększenie na zakup usług telekomunikacji i opłaty czynszowe za 

pomieszczenia w budynku Straży Pożarnej, w których znajduje się Wydział Zarządzania Kryzysowego. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

5) Zwiększenie planu wydatków w ZSO na kwotę 690,03 zł na zainstalowanie monitoringu przy kiosku 

informacyjnym. 

Zarząd wyraził zgodę. 

6) Zwiększenie dochodów i wydatków na kwotę 6.770 zł w CKP w Nidzicy. Są to środki wpłacone za 

utracone mienie i zostaną przeznaczone na pokrycie wydatków związanych z remontem w celu 

odtworzenia mienia tj. urządzenia do pomiaru geometrii kół BEISSBARTH. 

Wniosek rozpatrzono pozytywnie. 

7) zmiany w planie finansowym CKP na wniosek jednostki, a mianowicie zmniejszenie wydatków o 

kwotę 3.467 zł (usługi dostępu do internetu, szkolenia, odpis na ZFŚS), a zwiększenie na usługi 

telekomunikacyjne, kształcenie nauczycieli, odpis na ZFŚS. 

Ponadto wnioskuje o zwiększenie planu na wynagrodzenia i pochodne oraz badania lekarskie dla 

pracowników zatrudnionych przy obsłudze parkingu dla samochodów ściąganych przez KPP w 

Nidzicy. p. Renata Mróz środki proponuje przesunąć z rozdziału 80120 § 4270. Dwie osoby muszą być 

zatrudnione na stałe, więc obecni pracownicy mają mieć dodatki za dyżury. Zarząd pod koniec roku 

przeanalizuje jeszcze raz te wydatki.  

Wniosek rozpatrzono pozytywnie. 

p. Robert Radzymiński zapytał, czy z właścicielami pojazdów można się skontaktować szybciej, 

niż po 3 miesiącach. Należałoby od razu podejmować działania, żeby nie zwiększać kosztów. 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że od 4 września za samochody musi zapłacić powiat, zatrzymania 

wcześniejsze powinien ściągać Urząd Skarbowy. Umowa z p. Pliszką zawarta była rok temu i nie 

zgłaszał on zastrzeżeń. Będzie żądał zapłaty od osób fizycznych, nie od powiatu, dopóki pojazdy nie 

przejdą na własność samorządu. 

8) Wydział Oświaty wnioskuje o przesunięcia na kwotę 1.000 zł w planie rozdz.: 75075 – promocja jst., 

zmniejszenie § 3250 – stypendia różne, a zwiększenie § 4110 – składki na ubezpieczenia społeczne. 

Powyższa zmiana związana jest z koniecznością opłacenia składek na ZUS za stypendystów 

sportowych. 

Wniosek został rozpatrzony pozytywnie. 

Powyższe zmiany zawarte zostały w projekcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w 

budżecie powiatu na rok 2011  na najbliższą sesję. 

 

p. Renata Mróz poinformowała, że wpłynęło pismo ZOZ, z prośbą o podjęcie decyzji odnośnie 

przesunięcia spłaty rat kredytu. Wczoraj Dyrektor prosiła, żeby zdecydować jak najszybciej. 

Pan Starosta proponował powrócić do tej sprawy w przyszłym tygodniu. Na dzień dzisiejszy nie 

ma wyrobionego zdania. 

p. Renata Mróz przedstawiła informację o  dotychczasowej kontroli w ZOZ. Przeczytała pismo 

dyrektor kwestionujące te działania i podważające uchwałę Zarządu, jej podstawę prawną, twierdząc, że 

dotyczy jedynie rachunkowości, a nie sprzętu i płac. Skarbnik zaznaczyła, że można zmienić zapis 

uchwały. 

p. Robert Radzymiński stwierdził, że to jest utrudnianie kontroli. Jak w tej sytuacji podjąć 

decyzję o przesunięciu spłaty, skoro nie można uzyskać podstawowych informacji? Zaznaczył, że 

będzie na razie przeciwny, ponieważ nie ma informacji.  
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Pan Starosta dodał, że audytor prosił o przygotowane informacji o sytuacji finansowej ZOZ na 

koniec roku bez przesunięcia rat, z przesunięciem jednej i po przesunięciu obydwu rat. Dyrektor nie 

chce na to odpowiedzieć. Na następny Zarząd poprosi audytora. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że również przy braku informacji nie można podjąć decyzji. 

Poparł zdanie p. Roberta Radzymińskiego, że potrzebne jest zdecydowane działanie. Uważa, że 

należałoby na komisjach omówić sytuację ZOZ. Zastanawia się, czy może przesunąć raty, jak chce 

ZOZ. Trzeba by zabezpieczyć 649 000 zł w przyszłym roku na poręczenie. Sytuacja w kontraktowaniu 

szpitali w przyszłym roku ma się poprawić. Można by więc przesunąć raty, a swoją drogą kontynuować 

kontrolę w ZOZ. 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że trzeba dokończyć kontrolę, żeby mieć pełny obraz sytuacji ZOZ. 

Raty przesunąć można, bo jeśli ZOZ ich nie spłaci, to będzie musiał powiat. Proponowała nie poręczać 

kredytu na blok operacyjny, bo w bieżącym roku inwestycja się nie rozpocznie. 

 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

    Małgorzata Wojtaszewska  

 

 

Przewodniczący Zarządu 

/-/ Ludwik Ekiert 

 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu 

/-/ Lech Brzozowski 

 

Członek Zarządu  

/-/ Janusz Kwiatek 

 

Członek Zarządu  

/-/ Robert Radzymiński 

 

Członek Zarządu  

/-/ Waldemar Słupski 

 

 

 

 


